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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökéne k

Helyben
Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgy ű lésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a z
Miniszterelnökséget vezet ő miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezet őjéhez

„Mi lett a 2015-ben meghirdetett praxispályázatok eredménye? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Ónodi-Szűcs Zoltán egészségügyért felelős államtitkár tájékoztatása alapján nyolcva n
pályázat érkezett a határid ő lejártáig, október 31-ig az Országos Egészségbiztosítás i
Pénztárhoz (OEP) a háziorvosi letelepedési és praxispályázatokra. Ezzel ellentétes
sajtóértesülések is megjelentek ugyan ezen alkalommal, amelyek ellentmondanak a z
államtitkár által állítottaknak . A pályázatok beérkezési határideje 2015 október 31 . volt ,
azonban mindezidáig nem lehetett megismerni, hogy mennyi pályázat volt sikere s
összességében a 2015 . évi programban .

A betöltetlen praxisok benépesítésére tett kormányzati er őfeszítéseket objektíven azzal lehe t
tehát megítélni, ha ismerté válnának a 2015 . évi az OEP által a letelepedésre és a praxisjo g
vásárlásra benyújtott és sikeres pályázatok száma, és pontos adatai .

Mindezekre tekintettel kérem a Miniszter Urat, válaszoljon alábbi kérdéseimre :

Milyen eredménnyel zárult a 2015 . évi az OEP által háziorvosi praxisjog vásárlás i
és letelepedési pályázata ?

- Hány pályázat érkezett 2015 . október 31-ig, azaz a pályázati határid ő végéig?



- Hány pályázat járt sikerrel, és mely praxisok kerültek ezáltal betöltésre (települé s
név és praxis tulajdonsága szerint) ?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2015 . november 23 .

Tisztelettel,

Dr. Lukács László György
- Jobbik


	page 1
	page 2

